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Onderwerp : vertraging tangent 
 

De openstelling en ingebruikname van de tangent laat op zich wachten. 
 

De toekomstige “bypass” die de stadsring zal ontlasten had normaliter al in gebruik 
moeten zijn en over de redenen waarom dit thans nog niet zo is, horen we niets. 

 
 

Toelichtende nota & vragen 
 
 

Wat is de reden waarom de tangent op heden nog niet in gebruik is? 
 

Wanneer zal de tangent dan wel in gebruik kunnen worden genomen? 
 

Waarom communiceert het stadsbestuur hier niet over?  Kan hier in alle openheid  
duidelijkheid over worden verschaft? 
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